

# Reminder Card - Get Tested and Vaccinated for Hepatitis B!



## Protect yourself and your loved ones.

Hepatitis B is a virus that infects the liver and can cause liver disease, cancer, and death. Many people who are infected don't know that they have the virus.

There is no cure, but the vaccine is safe and can protect from getting hepatitis B. You must complete the two or three-dose vaccine series to be fully protected.

Finding out early and getting care from a doctor is important to help you live a long and healthy life. Get tested and if at risk, get vaccinated.



Fill in your hepatitis B vaccination dates:

1st Dose Date:

\_\_\_/\_\_\_/\_\_\_

2nd Dose Date:

\_\_\_/\_\_\_/\_\_\_

3rd Dose Date:

\_\_\_/\_\_\_/\_\_\_



DOH 420-437 October 2022

To request this document in another format, call 1-800-525-0127. Deaf or hard of hearing customers, please call 711 (Washington Relay) or email [civil.rights@doh.wa.gov](mailto:civil.rights@doh.wa.gov).

## Карта-напоминание: пойдите тестирование на наличие гепатита В и вакцинируйтесь!



### Защитите себя и своих близких.

Гепатит В — это вирус, который поражает печень и может привести к проблемам в работе этого органа, развитию ракового заболевания и смерти пациента. Многие инфицированные люди не знают о своей болезни.

Лечения не существует, но вакцинация — это надежный и безопасный способ защитить себя от гепатита В. Для этого вам необходимо получить две или три дозы вакцины.

Раннее обнаружение и наблюдение у врача — залог вашей долгой и здоровой жизни. Сдайте тест и вакцинируйтесь при необходимости.



Укажите ниже даты вакцинации против гепатита В.

Дата 1-й прививки:

\_\_\_/\_\_\_/\_\_\_

Дата 2-й прививки:

\_\_\_/\_\_\_/\_\_\_

Дата 3-й прививки:

\_\_\_/\_\_\_/\_\_\_



DOH 420-436 October 2022 Russian

Запросить этот документ в другом формате можно по номеру телефона 1-800-525-0127. Если вы страдаете нарушением слуха, обращайтесь по телефону 711 (Washington Relay) или по электронной почте [civil.rights@doh.wa.gov](mailto:civil.rights@doh.wa.gov).